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Како смо јуче писали, ОКК Борац измирио је текуће обавезе према Кошаркашком савезу
Републике Српске и несметано ће моћи да настави да се такмичи у Првој лиги
Републике Српске. У табору ОКК Борац истичу велику захвалност министарки породице,
омладине и спорта у Влади РС Јасмини Давидовић, која је много помогла да се дуг
према КС РС измири.

  

      

  

- Као што је познато, ОКК Борац је имао великих проблема у санирању дуга према
Кошаркашком савезу Републике Српске, међутим захваљујући несебичној помоћи
актуелне министарке породице, омладине и спорта Јасмине Давидовић, ОКК Борац
ће наставити са такмичењем у Првој лиги Републике Српске и борбом за сами врх
прволигашке табеле. Искрено вјерујемо да ће сарадња нашег клуба са споменутим
министарством и госпођом Давидовић бити још израженија у периоду који је пред
нама  – наведено је данас у саопштењу клуба које је стигло на нашу e-mail адресу.
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